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Läsnä:     Jarkko Kivioja, puh. joht.
Antti Stenroth
Jani Pajala
Matti Stenroth
Simo Hakala
Tapio Salonsaari
Tarja-Leena Timlin
Taina Pakkala
Heli Toivola
Janne Eskola
Tiia Huhtamäki
Päivi Ollila, siht.

1. Kokouksen avaus, kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Jarkko ja 
sihteeriksi Päivi

2. Kokous todettiin päätösvaltaiseksi ja työjärjestys hyväksyttiin.

3. Vuosikokousasiat

◦ Kyläyhdistyksen hallitukseen valittiin uusina jäseninä Taina Pakkala, 
Tapio Salonsaari, Tiia Huhtamäki, Antti Stenroth, Jani Pajala ja Matti 
Stenroth. Vanhoja jäseniä muisteltiin olevan Simo Hakala, Janne 
Eskola, Jarmo Huhtala, Jarkko Kivioja pj, Timo Kautto, Jouni Kaskela 
ja Päivi Ollila siht, joka jäi nyt pois hallituksesta.

◦ Tilinpäätöstä ei ole vielä tehty. Vuoden aikana tilitapahtumia on ollut 
yksi, jääkoneen (vai mikä se oli) osto alkuvuonna 2020. 

4. Uusien tonttien / asukkaiden hankkiminen kylälle

• Markkinointi: 
◦ Kunnan tonttipörssiin kaikki saatavilla olevat tontit, tai niiden 
omistajat

◦ Millä saadaan tietoon tontteja:
▪ Postilaatikoihin jaettava kyselykirje, jossa myös arvonta 
kyselyyn vastanneille (sekä tontteja tarjoavat että 
tontittomat vastaajat).    Palautus koulun pihalle 
sijoitettavaan postilaatikkoon (Jarkko hommaa) tai 
sähköpostitse ( Tapio järjestää sähköpostiosoitteen). Taina 
kehittelee kirjeen ja järjestää asian.

5. Koulun tulevaisuus jakoulun ympäristön kehittäminen



• Oltiin huolissaan kyläkoulujen lopettamisista ja siksi ideoitiin 
Vetovoimaa Järvikylälle.

5. Vetovoimaa Järvikylälle mietittäväksi ja osa jo heti kohta tehtäväksi: 

• Jokivarsi:
◦ Päätettiin rakentaa nuotiopaikka Koivistontien sillan lähelle. 
Antti lupasi viedä betonirenkaan paikalle. Penkkien suunnittelu 
jäi vielä auki. Ensin pitää kysyä maanomistajalta lupa 
nuotiopaikkaan.

• Luistelukoppi:
◦ Leaderrahoitusta tarvitaan/haetaan

• Kuntoportaat:
◦ Urheilukentältä alas Nuopparin pihalle ja takaisin ylös
◦ Kysytään paikallista avustusta puutavaraan, työ tehdään 
talkoilla.

• Kyltti Ylivieskantien lähelle:
◦ Järvikylän mainos. Kuva? Iskulause? Järvikylältä pyöräillen 
töihin? Muuta Järvikylälle, me ollaan täällä jo :)    Tarja-Leena 
ideoi ja kehittelee.    

• Nuorisoseurantalo:
◦ Mikä on talon kohtalo? Onko sitä mahdollista korjata vai 
lahoaako se paikalleen? Paikka on hyvä, nuorisoseura ei ole 
vuosiin toiminut, ideoita??    Matti lupasi tutkia talon kuntoa Veli-
Matti Timlinin kanssa, Antti Toivolalta nuorisoseurasta kysyen.

• Tapahtumia ideoitiin, jos koronan vuoksi pystyy
◦ Sadonkorjuujuhla tms. loppukesällä
◦ Onkileiri / -kilpailut
◦ Eren    Masiina -tapahtuma?
◦ Paavon latu -hiihtotapahtuma

• Vetovoimaisuutta tarvitaan uusien asukkaiden houkuttelua 
varten ja sitä kautta esimerkiksi koulun pysymiseen kylällä. Ja 
erityisesti    myös kaikkien nykyisten kyläläisten viihtyvyyttä ja 
onnellisuutta ajatellen. 

6. Tiedotus ja markkinointi
◦ Järvikylä -WhatsApp -ryhmässä on noin 55 kyläläistä, kutsutaan 
mahdollisuuksien mukaan joka peheestä joku mukaan.

◦ SOME
▪ Tapio ja Simo laittavat Sievin Järvikylän nettisivut toimintaan ja 
myös facebookin ja Instagramin. Sinne sitten ensin ainakin 
kylän esittelyä. Tavoitteena saada näkyvyyttä kuvilla ja muilla 
positiivisilla asioilla ja tiedotus pelaamaan mahdollisimman 
hyvin. #suomensievinjärvikylä



7. Kyläneuvoston jäseneksi valittiin Tapio Salonsaari ja varalle Tiia 
Huhtamäki.

8. Seuraava hallituksen kokous pidetään viimeistään elokuussa, mutta jos 
tarvetta ilmenee niin aikaisemminkin.

9. Hyvä ja idearikas kokous päätettiinn noin klo 20.


